
 
BR. 0002.1.12. 2011. IV 
 

Protokół Nr XII/11 
sesji Rady Miejskiej Legnicy 

z dnia 26 września 2011 r. w godz. 1000 do 1430 
 
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Legnicy Ryszard Kępa. 
 

Na stan 25 radnych, w sesji uczestniczyło 23 radnych. W trakcie sesji przybyli radni Jacek Baczyński, 
Tyberiusz Kowalczyk. Jest kworum i Rada moŜe podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi 
zał. nr 1 do protokołu. 
 
Przewodniczący powitał: 
• Prezydenta Legnicy pana Tadeusza Krzakowskiego, 
• zastępców Prezydenta panią Jadwigę Zienkiewicz, panią Dorotę Purgal, pana Ryszarda Białka, 
• Sekretarza i Skarbnika Miasta - lista stanowi zał. nr 2 do protokołu,  
• dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych współpracujących z Radą, 

dyrektorów przedsiębiorstw, instytucji - lista stanowi zał. nr 3 i 4 do protokołu, 
• przedstawicieli mass- mediów, 
• mieszkańców miasta, 
• wszystkich Radnych. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Kępa przekazał prowadzenie obrad panu Sławomirowi Skowrońskiemu 
wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Legnicy. 
 
Na wniosek Wiceprzewodniczącego Rada powołała sekretarzy obrad w składzie: 
• Pani GraŜyna Pichla. 
• Pan Ryszard Kępa. 
• Pan Krzysztof Ślufcik. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Skowroński poinformował, Ŝe Prezydent Miasta Legnicy pismem z dnia 
16 września 2011 r. wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad następujące projekty uchwał 
w sprawie: 

1) zwolnienia samorządowego zakładu budŜetowego – Zarządu Gospodarki Mieszkaniowej w Legnicy 
z obowiązku wpłaty nadwyŜki środków obrotowych do budŜetu miasta Legnicy oraz przeznaczeniu jej 
na cele statutowe zakładu ( druk – 8/XII ). Zaproponował rozpatrzenie projekt uchwały w pkt 7. 8) 
porządku obrad. 
 

2) zmian budŜetu miasta Legnicy na rok 2011 –( druk – 9/XII ). Zaproponował rozpatrzenie projekt 
uchwały w pkt 7. 9) porządku obrad. 
 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy–( druk–10/XII ), 
projekt uchwały proponuję rozpatrzyć w pkt 7. 10). Zaproponował rozpatrzenie projekt uchwały 
w pkt 7. 10) porządku obrad. 

 
Wiceprzewodniczący zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników – ( druk – 12/XII ). Zaproponował 
rozpatrzenie projekt uchwały w pkt 7. 12) porządku obrad.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Skowroński przed przystąpieniem do głosowania zaproponował 
sprawdzenie urządzenia do głosowania. Stwierdzono prawidłowość działania urządzenia.  
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Wiceprzewodniczący postawił pod glosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników – ( druk – 12/XII ) 
i rozparzenie go w pkt 7. 12) porządku obrad.  
 
Rada wniosek przyjęła stosunkiem głosów; za – 22, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
 
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad. 
 
Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu z sesji. 
2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami. 
3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od 13lipca do 13 września 2011 r. 
4. Informacja o przebiegu wykonania budŜetu miasta Legnicy za pierwsze półrocze 2011 roku, informacja 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy i informacja o przebiegu wykonania 
planów finansowych miejskich instytucji kultury za pierwsze półrocze 2011 roku” – ( druk – XII/1 ). 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał oraz wniosków z sesji Rady Miejskiej Legnicy kadencji 2010 – 2014 
podjętych w I półroczu 2011 r. - ( druk – XII/2 ). 

6. Informacja o wynikach finansowych i działalności spółek z udziałem Gminy w 2010 r. – ( druk – XII/3 ). 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność 
gminy Legnica - ( druk 1/XII ), 

2) załoŜenia Cmentarza Komunalnego dla miasta Legnicy w rejonie wsi Jaszków-Lipce – (druk–2/XII ), 
3) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Legnickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej – obszar Legnica – ( druk – 3/XII ), 
4) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy – terenu pod 

Legnicki Park Technologiczny – ( druk – 4/XII ), 
5) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości 

kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu – ( druk – 5/XII ), 
6) delegowania radnego Rady Miejskiej Legnicy w skład Komisji Bezpieczeństwa i Porządku                   

– ( druk – 6/XII ), 
7) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Legnicy 

– ( druk – 7/XII ), 
8) zwolnienia samorządowego zakładu budŜetowego – Zarządu Gospodarki Mieszkaniowej w Legnicy 

z obowiązku wpłaty nadwyŜki środków obrotowych do budŜetu miasta Legnicy oraz przeznaczeniu jej 
na cele statutowe zakładu ( druk – 8/XII ), 

9) zmian budŜetu miasta Legnicy na rok 2011 –( druk – 9/XII ), 
10) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy–( druk–10/XII ), 
11) wyboru ławników – ( druk – 11/XII ), 
12) pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników – ( druk – 12/XII ). 

8. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi. 
9. Komunikaty i sprawy róŜne. 

 
 

Ad. pkt 1. Przyjęcie protokołów z sesji Rady. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe protokół Nr 11/11 sesji z dnia 25 lipca 2011 r. znajduje się do wglądu 
w Biurze Rady od dnia podpisania. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu do akceptującej wiadomości Rady. 
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Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła do akceptującej wiadomości protokół Nr 11/11 sesji z dnia 25 lipca 2011 r.  
 
 
Ad. pkt  2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami. 
 
Informację otrzymali wszyscy radni.  
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie „Informacji...”  do wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Informację o pracy Rady w okresie między sesjami do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od13 lipca do 13 września 2011 r. 
 
Raport otrzymali wszyscy radni.  
 
Komisje nie omawiały raportu. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie „Raportu...”  do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od13 lipca do 13 września 2011 r. - do 
akceptującej wiadomości. 
Raport stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 4. Informacja o przebiegu wykonania budŜetu miasta Legnicy za pierwsze półrocze 2011 roku, 
informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy i informacja 
o przebiegu wykonania planów finansowych miejskich instytucji kultury za pierwsze półrocze 
2011 roku – ( druk – XII/1 ) 
 
Informację otrzymali wszyscy radni. Ponadto radni otrzymali uchwałę nr II/231/2011 składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 14 września 2011 r. w sprawie opinii o przedłoŜonej 
przez prezydenta Miasta Legnicy informacji o przebiegu wykonania budŜetu miasta Legnicy za I półrocze 
2011 r. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej, przyjęła do akceptującej 
wiadomości informację. Komisje Spraw Obywatelskich i Rodziny, Edukacji, Kultury i Sportu, Gospodarki 
przyjęły do wiadomości informację. Komisja Rewizyjna zapoznała się z informacją. Komisja BudŜetu 
i Finansów pozytywnie zaopiniowała informację. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
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Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie Informacji o przebiegu wykonania budŜetu miasta Legnicy za 
pierwsze półrocze 201 roku, informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy 
i informacji o przebiegu wykonania planów finansowych miejskich instytucji kultury za pierwsze półrocze 
2011 roku do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Informację o przebiegu wykonania budŜetu miasta Legnicy za pierwsze półrocze 2011 
roku, informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy i informację 
o przebiegu wykonania planów finansowych miejskich instytucji kultury za pierwsze półrocze 
2011 roku – do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 5. Sprawozdanie z realizacji uchwał oraz wniosków z sesji Rady Miejskiej Legnicy kadencji 
2010 – 2014 podjętych w I półroczu 2011 r. - ( druk – XII/2 ).  
 
Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni.  
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej, przyjęła do akceptującej 
wiadomości sprawozdanie. Komisje Spraw Obywatelskich i Rodziny, Rewizyjna, zapoznały się ze 
sprawozdaniem. Komisje Gospodarki, BudŜetu i Finansów, Edukacji, Kultury i Sportu przyjęły do wiadomości 
sprawozdanie. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie „Sprawozdania...” do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Sprawozdanie z realizacji uchwał oraz wniosków z sesji Rady Miejskiej Legnicy kadencji 
2010 – 2014 podjętych w I półroczu 2011 r. - do akceptującej wiadomości. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. Informacja o wynikach finansowych i działalności spółek z udziałem Gminy w 2010 r.             
– ( druk – XII/3 ). 
 
Informację wraz z autopoprawką Prezydenta Miasta z dnia 16 września 2011 r. otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej, przyjęła do akceptującej 
wiadomości informację. Komisje: Spraw Obywatelskich i Rodziny, Rewizyjna zapoznały się z informacją. 
Komisje: Gospodarki, Edukacji, Kultury i Sportu przyjęły informację, Komisja BudŜetu i Finansów pozytywnie 
zaopiniowała informację. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie „Informacji...”  do wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Informację o wynikach finansowych i działalności spółek z udziałem Gminy w 2010 r. – 
do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad. pkt 7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
 
Ad. pkt 7. 1) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zasad gospodarowania 
nieruchomościami stanowiącymi własność gminy Legnica - ( druk 1/XII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Rada podjęła uchwałę Nr XII/112/11 zmieniającą uchwałę w sprawie zasad gospodarowania 
nieruchomościami stanowiącymi własność gminy Legnica – stosunkiem głosów: za – 16, przeciwne – 1, 
wstrzymujące – 8 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 7. 2) Projekt uchwały w sprawie załoŜenia Cmentarza Komunalnego dla miasta Legnicy 
w rejonie wsi Jaszków-Lipce – (druk–2/XII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projektu uchwały.  
 
Dyskusja, uwagi radnych. 
 
Radny Czesław Kozak zapytał, czy przed rozpoczęciem budowy była równieŜ wydana zgoda Państwowego 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Legnicy. 
 
Prezydent Miasta Legnicy Tadeusz Krzakowski poinformował, Ŝe przed przystąpieniem do opracowywania 
planów zagospodarowanie tego rejonu jednym z wymogów było uzyskanie pozytywnej opinii Państwowego 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego na załoŜenie Cmentarza Komunalnego. 
 
Radny Jan Szynalski  zapytał, czy Rada Miejskiej Legnicy posiada delegację do głosowania nad projektem 
uchwały, w którym teren proponowanej budowy, według mojej wiedzy znajduje się w granicach gminy 
Miłkowice. 
 
Prezydent – poinformował, Ŝe Rada posiada delegację do podejmowania takich uchwał, a ewentualną sporną 
kwestię rozstrzygnie Wojewoda Dolnośląski w trybie nadzoru, jeŜeli to będzie wykraczało poza delegację 
ustawową. Zaznaczył, Ŝe teren przeznaczony pod budowę cmentarza jest własnością miasta, czyli naszej 
gminy i Rada w tym przypadku podejmuje decyzje dotyczącą naszego terenu na którym budujemy. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Rada podjęła uchwałę Nr XII/113/11 w sprawie załoŜenia Cmentarza Komunalnego dla miasta Legnicy 
w rejonie wsi Jaszków-Lipce - stosunkiem głosów: za – 23, przeciwne – 0, wstrzymujące – 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. pkt 7. 3) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Legnickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej – obszar Legnica           
– ( druk – 3/XII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Dyskusja, uwagi radnych. 
 
Radny Czesław Kozak zapytał, kto wydał zgodę na przebudowę sieci gazowej na terenie Legnickiej Specjalnej 
Strefy Ekonomicznej. 
 
Zastępca Prezydenta Ryszard Białek – zgodę na przebudowę sieci gazowej wydała Dolnośląska Spółka 
Gazownicza, na wniosek firmy „Winkemann”, która prace związane z przebudową sieci wykona na własny 
koszt. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XII/114/11 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Legnickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej – obszar Legnica 
– stosunkiem głosów: za – 24, przeciwne – 0, wstrzymujące – 1. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 7. 4) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Legnicy – terenu pod Legnicki Park Technologiczny – ( druk – 4/XII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę nr XII/115/11 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Legnicy – terenu pod Legnicki Park Technologiczny – stosunkiem głosów:           
za – 24, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 7. 5) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 
pojazdu – ( druk – 5/XII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej nie omawiała projektu 
uchwały. Pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Radny Jan Szynalski – zapytał, za jakie parkowanie pojazdów będzie pobierana opłata, czy za pojazdy 
porzucone tzw. wrak, czy za pojazdy przejęte w ramach przestępstwa popełnionego w ruchu drogowym. 
 
Zastępca Prezydenta Jadwiga Zienkiewicz poinformowała, Ŝe cytat: „w myśl obecnie obowiązujących 
przepisów starosta powiatu posiada kompetencje do usuwania pojazdów z pasa drogowego z róŜnych 
przyczyn, ale na podstawie art. 130a, sytuacje mogą być róŜne. Zawsze interwencję podejmuje policja.  
Samochód moŜe być pozostawiony w pasie drogowym w miejscu stwarzającym zagroŜenie, bądź 
np. kierowca zostaje zatrzymany prowadząc pojazd pod wpływem alkoholu. Starosta ogłasza przetarg na 
wykonanie tej usługi i zgodnie z prawem o zamówieniach publicznych rozlicza się z firmą, która jest wybrana 
do usuwania pojazdów. Pojazd jest kierowany na parking, następnie starosta obciąŜa właściciela pojazdu 
opłatami zaproponowanymi w projekcie uchwały.” Koniec cytatu.  
 
Prezydent - odczytał treść art. 130a ustawy Prawo o ruchu drogowym usuwanie i przechowywanie pojazdów 
na parkingu strzeŜonym. 
 
Radny Czesław Kozak – zapytał, czy nie moŜna w projekcie uchwały umieścić zapisu określającego osoby, 
które będą ponosiły koszty usunięcia pojazdu.  
 
Prezydent – poinformował, Ŝe zgodnie z praktyką stosowaną przez słuŜby nadzoru pana Wojewody, do której 
my się dostosowaliśmy, uznając za zasadne przestrzeganie tego co w nadzorze funkcjonuje, nie 
wprowadzamy zapisów, które były by zapisami przenoszonymi z zapisu ustawowego, poniewaŜ ustawa to 
definiuje.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XII/116/11 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 
i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w razie 
odstąpienia od usunięcia pojazdu  – stosunkiem głosów: za – 24, przeciwne – 0, wstrzymujące - 1. 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 

Ad. pkt 7. 6) Projekt uchwały w sprawie delegowania radnego Rady Miejskiej Legnicy w skład Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku – ( druk – 6/XII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisje: Edukacji, Kultury i Sportu, Gospodarki, BudŜetu i Finansów 
przyjęły do wiadomości projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
 
Radny Paweł Frost zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Dybka 
 
Radny Krzysztof Dybek wyraził zgodę. 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XII/117/11 w sprawie delegowania radego Rady Miejskiej Legnicy w skład 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku - stosunkiem głosów: za – 24, przeciwne – 0, wstrzymujące – 1. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad. pkt 7. 7) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wyboru składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej Legnicy – ( druk – 7/XII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisja BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XII/118/11 zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej Legnicy – stosunkiem głosów: za – 25, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 7. 8) Projekt uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budŜetowego – Zarządu 
Gospodarki Mieszkaniowej w Legnicy z obowiązku wpłaty nadwyŜki środków obrotowych do budŜetu 
miasta Legnicy oraz przeznaczeniu jej na cele statutowe zakładu ( druk – 8/XII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisja BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XII/119/11 w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budŜetowego – 
Zarządu Gospodarki Mieszkaniowej w Legnicy z obowiązku wpłaty nadwyŜki środków obrotowych do 
budŜetu miasta Legnicy oraz przeznaczeniu jej na cele statutowe zakładu – stosunkiem głosów: za – 23, 
przeciwne – 0, wstrzymujące – 1. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący ogłosił przerwę w obradach w celu zaopiniowania przez komisję BudŜetu i Finansów 
autopoprawki do projektu uchwały. 
 
Po przerwie Wiceprzewodniczący wznowił obrady. 
 
 
Ad. pkt 7. 9) Projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu miasta Legnicy na rok 2011 – ( druk – 9/XII ). 
 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką Prezydenta Miasta Legnicy z dnia 23 września 2011 r. oraz II wersję 
projektu uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Radna Ewa Czeszejko-Sochacka Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów poinformowała, Ŝe w trakcie  
przerwy Komisja BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką oraz 
pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
miasta Legnicy. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
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Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę nr XII/120/11 w sprawie zmian budŜetu miasta Legnicy na rok 2011 – stosunkiem 
głosów: za – 22, przeciwne – 0, wstrzymujące – 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 7. 10) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
miasta Legnicy – ( druk–10/XII ). 
 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką Prezydenta Miasta Legnicy z dnia 23 września 2011 r. oraz II wersję 
projektu uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisja BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XII/121/11 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
miasta Legnicy – stosunkiem głosów: za – 21, przeciwne – 0, wstrzymujące – 4. 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 7. 11) Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników – ( druk – 11/XII ). 
 
Wszyscy radni otrzymali projekt uchwały wraz z wykazami kandydatów na ławników.  
 
Wiceprzewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia 
głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników. 
 
Radny Włodzimierz Tulejko zgłosił radnego Piotra śabickiego 
 
Radny Kazimierz Hałaszyński zgłosił radnego Tyberiusza Kowalczyka 
 
Radna ElŜbieta Drązkiewicz-Kierzkowska zgłosiła radną Małgorzatę Nowosielską  
 
Radna Bogumiła Słomczyńska zgłosiła radnego Piotra Sikorskiego 
 
Radny Krzysztof Dybek zgłosił radną Annę Płucieniczak 
 
Radna Anna Czerwińska-Farmas zgłosiła radną Bogumiłę Słomczyńską 
 
Radna GraŜyna Pichla zgłosiła radnego Czesława Kozaka. 
 
Więcej Kandydatów nie zgłoszono. 
 
Radny Czesław Kozak nie wyraził zgody na pracę w Komisji Skrutacyjnej, pozostali radni potwierdzili chęć 
pracy w Komisji skrutacyjnej.  
 
Wiceprzewodniczący odczytał listę członków Komisji Skrutacyjnej i postawił pod głosowanie jej skład. 
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Rada powołała Komisję Skrutacyjną w składzie jak wyŜej – stosunkiem głosów: za - 24, przeciwne - 0, 
wstrzymujące – 0. 
 
Wiceprzewodniczący ogłosił przerwę w obradach w celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej 
i przygotowania kart do głosowania tajnego. 
 

Po przerwie Wiceprzewodniczący wznowił obrady i poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do 
głosowania, a Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie zasad tajnego glosowania. 
 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna Małgorzata Nowosielska przedstawiła zasady głosowania tajnego 
w wyborach ławników: „Przy kaŜdym z kandydatów naleŜy wstawić znak X w rubryce „za” lub „przeciw” 
postawienie w obu znaku X uznane będzie jako głos niewaŜny. Niepostawienie znaku X w Ŝadnej z rubryk 
będzie oznaczało głos waŜny bez dokonania wyboru tzn. „ wstrzymujący się”. Do sądu Okręgowego 
wybieramy 13 ławników, za wybrane uznane będą te osoby, które kolejno otrzymają największą liczbę głosów  
„za”, przy czym głosów przeciw musi być mniej niŜ „za”. W przypadku równej liczby głosów odbędzie się druga 
tura głosowania. Do Sądu Rejonowego wybieramy 15 ławników, za wybrane uznane będą te osoby, które 
kolejno otrzymają największą liczbę głosów „za”, przy czym głosów przeciw musi być mniej niŜ „za”. 
W przypadku równej liczby głosów odbędzie się druga tura głosowania. Do Sądu Rejonowego do orzekania 
z zakresu prawa pracy, jest niedobór kandydatów, za osobę wybraną będzie uznana ta, która otrzyma więcej 
głosów „za” niŜ „przeciw”.  
 

Komisja przeprowadziła tajne głosowanie w kolejności odczytywanej przez członka Komisji Skrutacyjnej listy 
obecności radnych. 
 

Po zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna udała się na posiedzenie w celu sporządzenia protokołu 
wyników tajnego głosowania z wyborów ławników. Wiceprzewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 
 
Po przerwie Wiceprzewodniczący wznowił obrady i poprosił radną Małgorzatę Nowosielską Przewodniczącą 
Komisji skrutacyjnej o odczytanie protokołu z wyników głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Małgorzata Nowosielska poinformowała, Ŝe podczas głosowanie do 
Sądu Rejonowego w Legnicy dwoje kandydatów otrzymało równą ilość głosów, cytat: „w związku 
z powyŜszym przeprowadzone zostanie dodatkowe głosowanie. Radni otrzymają kartę do głosowania, 
kandydaci do Sądu Rejonowego w Legnicy kadencji 2012-2015, druga tura. Na karcie mamy dwa nazwiska 
i prosimy o zaznaczenie krzyŜykiem „za” lub „przeciw”. Jedną osobę zaznaczamy „za” a drugą „przeciw”. 
koniec cytatu. 
 
Komisja przeprowadziła tajne głosowanie w kolejności odczytywanej przez członka Komisji Skrutacyjnej listy 
obecności radnych. 
 
Wiceprzewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 
 
Po przerwie Wiceprzewodniczący wznowił obrady i poprosił radną Małgorzatę Nowosielską Przewodniczącą 
Komisji skrutacyjnej o odczytanie protokołu z wyników głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Małgorzata Nowosielska – odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej 
z wyników głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników: 
- do Sądu Rejonowego w Legnicy do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy wybrano 25 osób, 
- do Sądu Rejonowego w Legnicy wybrano 15 osób, 
- do Sądu Okręgowego w Legnicy wybrano 13 osób. 
Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, na podstawie protokołu Komisji Skrutacyjnej, Ŝe Rada Miejska 
Legnicy w głosowaniu tajnym podjęła uchwałę w sprawie wyboru ławników.  
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Ad. 7. 12) Projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń 
kandydatów na ławników – ( druk – 12/XII ). 
 

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 

Komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 
 

Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 

Rada podjęła uchwałę Nr XII/123/11 w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów 
na ławników – stosunkiem głosów: za- 18, przeciwne – 0, wstrzymujące - 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
 

Ad. pkt 8. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi. 
 

Radny Jan Szynalski – poruszył sprawę oznakowania dróg wewnętrznych, przy Szkole Podstawowej nr 19 na 
których nie mogą parkować samochodów osoby, które nie są mieszkańcami. 
 

Prezydent wyjaśnił sprawę. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
 

Ad. pkt 9. Komunikaty i sprawy róŜne. 
 

Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Prezydent Miasta Legnicy wystosował pismo do Rady o zajęcie 
stanowiska w sprawie badania przez biegłego rewidenta sprawozdania finansowego i sprawozdania 
z wykonania budŜetu miasta Legnicy za rok 2011. 
 

Przewodniczący Rady Ryszard Kępa zaproponował, aby Rada wyraziła przez aklamację zgodę na 
przeprowadzenie badania przez biegłego rewidenta sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 
budŜetu miasta Legnicy za rok 2011. 
 

Radny Kazimierz Hałaszyński wyraził sprzeciw. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Skowroński postawił pod głosowanie wniosek o wyraŜenie zgody na 
przeprowadzenie badania przez biegłego rewidenta sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 
budŜetu miasta Legnicy za rok 2011. 
Rada wniosek przyjęła stosunkiem głosów: za – 11, przeciwne – 4, wstrzymujące – 5. 
 

Wiceprzewodniczący zaproponował przeniesienie posiedzenia najbliŜszej sesji Rady Miejskiej z dnia 
31 października br. na dzień 27 października ( czwartek ) godz. 1000 w związku ze zbliŜającym się Świętem 
Zmarłych. 
 

Rada wyraziła zgodę przez aklamację. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Skowroński zamknął 
12 sesję Rady Miejskiej Legnicy. 
Protokółował: 
Janusz Siczek 
 
Legnica. 05.10. 2011 r. 

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY 
 
 

SŁAWOMIR  SKOWROŃSKI 


